
 بسمه تعالی  

 

بحث و بررسی در خصوص کارگاه های موردنیاز و پیشنهادی دفاتر عنوان صورتجلسه:

 توسعه دانشکده ها

 کتبی:  و تاریخ دعوتنامه  شماره

 

 25/8/1401تاریخ دعوتنامه شفاهی:

 تاریخ جلسه:

29/8/1401 

 ساعت شروع:

             

12:00 
 

 ساعت پایان:

         

14:00 

 مکان برگزاری جلسه: 

 سالن جلسات مرکز مطالعات

بحث در خصوص نیازهای آموزشی اعضای هیات علمی دانشگاه و اهمیت کارگروه های توانمندسازی     جلسه ای با موضوع شرح جلسه :  

گروه دانشکده ها و انجام نیاز سنجی سالیانه به صورت جدی تر و برگزاری کارگاه های توانمندسازی مؤثر و مفید  و نهایتا بررسی صورتجلسه کار

برگزار گردید که پس از تبادل نظر توسط اعضا حاضر ، بندهای ذیل مصوب  ای کارگروه اعض توانمندسازی دانشکده داروسازی،  با حضور 

 .گردیدند

 زمان پیگیری/ اجراء مسئول اجراء. متن مصوبه
 

پیشنهاد گردید طی نامه به دانشکده هایی که جلسات کمیته توانمندسازی را 

 کمیته حذف شود.برگزار نمی کنند تذکر داده شود تا در صورت عدم نیاز این 
   خانم نجفی

برگزار می شود نیاز های کارکنان   EDCتوافق گردید در برنامه هایی که توسط

 و کارشناسان و دانشجویان نیز در نظر گرفته شود.
 خانم نجفی

 

 

مصوب گردید در صورتی که دانشکده متولی برگزاری کار گاه و صدور گواهی 

نمی باشد ولی در صورت نیاز به  EDCباشد، نیازی به به ارسال مستندات به 

ابتدا باید عنوان برنامه به کارگروه دانشگاهی ارجاع   EDCصدور گواهی توسط 

ت اعضای هیات داده شود. درصورت عدم تایید عنوان،  امتیاز آموزشی جه

 علمی در نظر گرفته نمی شود.  

مسئولین کمیته 

 دانشکده ای

 

 

مصوب گردید به منظور شرکت فعالانه تراعضای هیات علمی در برنامه های 

توانمندسازی که به صورت وبینار برگزار می شود، سؤالاتی استاندارد و 

و پس از موفق متناسب با محتوا با محوریت برگزار کننده کارگاه طراحی شود 

 شدن در آزمون مذکور گواهی صادر گردد.

خانم نجفی و مدرسین 

 کارگاه ها

 

 

مصوب گردید در کارگاه های حضوری فعالیت های عملی شرکت کنندگان 

پیرامون موضوع کارگاه دیده شود و در صورت نظر موافق سخنران برنامه، 

 گواهی کارگاه صادر شود. 

خانم نجفی و مدرسین 

 هاکارگاه 

 

 

پیشنهاد گردید دوره های آموزش زبان تخصصی جهت اعضای هیات علمی 

 متقاضی و علاقه مند برگزار گردد.

  خانم نجفی
 

 

 

مقرر گردید کارگاه ضوابط و مقررات دانشگاهی وآشنایی با حوزه ی استاد 

 مشاور مجددا در نیمه دوم سال جاری برگزار گردد.
 خانم نجفی

 

 



 


